
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.10.2020 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a advokáta JUDr. Martina Timcsáka.  Skonštatovala, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov 
z celkového počtu 9. Ospravedlnený poslanec Roman Matušica. 

     Predsedajúca poďakovala hlavnej kontrolórke za doterajšiu prácu. Hlavná kontrolórka obce JUDr. 
Silvia Bacigál Štarková LL.M.  prítomným pred zasadnutím zastupiteľstva oznámila, že dňom 30.9.2020 
sa vzdala funkcie hlavného kontrolóra obce Šintava v zmysle § 18a ods. 8 písm a) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení. Zasadnutia sa nezúčastnila. 
 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania, za ktorý dala hlasovať. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Za overovateľov zápisnice určila poslancov OZ Ivana Miklošíka, Ing. Lenku Hanákovú. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 319 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave vyhlasuje bod 
rokovania na základe §12 ods. 8 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení za neverejný 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 8 (Javor, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
 
Bod 2) 

Preskúmanie Podania v zmysle uznesenia 304 zo dňa 21.9.2020   

     Neverejný bod 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 320 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave  berie na vedomie 
predložené dokumenty súvisiace s uznesením č. 304 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Javor, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Miklošík, Šimulčík, 
Tvarožková) za 6 (Javor, Ištok, Hanáková, Jurašiková,  Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Kavoň, 
Miklošík) – návrh prijatý 
 

 

Bod 3)  

Interpelácia poslancov 

 

     V rámci interpelácie vystúpili: 

- poslanec Kavoň – ospravedlnil sa starostke, že si musela vypočuť jeho značne emotívne vyjadrenie sa 

k bodu č. 2),  

- poslankyňa Hanáková –  informovala sa na poškodenú strechu v zariadení opatrovateľskej služby, 



- poslanec Šimulčík –  chcel tlmočil požiadavku pani Krištofovej, ktorú adresovala hlavnej kontrolórke 

obce, keďže táto nie je prítomná, požiadavka je bezpredmetná. 

 

Bod 4)  

Z á v e r     

               Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


